
Question and Answer – Document #1 

Date:      November 22, 2013 

RFP Reference number:  1000154374 

Closing Date:    December 6, 2013 

Closing Time and Time Zone:  14:00 EST 

Project Title: Business planning for using mobile health technologies in 

rural/remote Saskatchewan (Phase 2). 

Français à suivre 

 

To All Bidders: 

This is to advise all bidders of a question and answer pertaining to this Request for Proposal. 

Question #1:  The document references a "Phase 1" program that this RFP builds on.  Is it 
possible to obtain copies of any Phase 1 documentation including specifically the 
findings document? 

 
Answer #1: A summary of Phase 1 is posted as of this Q&A posting. 
 

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE REQUEST FOR PROPOSAL REMAIN UNCHANGED. 



Question et réponse– Document #1 

Date :     22 novembre  2013 

Numéro de référence de DP :  1000154374 

Date de clôture :   6 décembre 2013 

Heure de clôture :   14:00 (HNE) 

TITRE DU PROJET : Planification des activités pour l’utilisation de technologies de 

santé mobiles dans les régions rurales et éloignées de la 

Saskatchewan (Phase 2). 

À tout soumissionnaire : 

Ceci est pour aviser tous les soumissionnaires des questions et réponses concernant cette demande de 

proposition 

Question 1 :  Le document fait allusion à un programme ‘Phase 1’ pour lequel cette DP est la 
suite. Est-il possible d’obtenir des copies de toute documentation de la Phase 1, 
comprenant les résultats? 

 
Réponse 1 : Un resumé de la Phase 1 est affiché avec cette Q&R. 
 
 
TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DE CETTE DEMANDE DE PROPOSITION DEMEURENT 

INCHANGÉES. 

 


